
Robert Chocholski 
Sekretarz Miasta Zgierza 

Zgierz, dnia 27 grudnia 2024 r. 

Pan Jakub Filipowicz 
Radny Rady Miasta Zgierza 

Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 08 grudnia 2024 r. (data wpływu do 
UMZ 12 grudnia 2024 r.) dotyczącą działalności za ostatnie 4 lata wszystkich 
jednostek pomocniczych funkcjonujących na terenie miasta przekazuję 
materiały przygotowane przez Przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Pozostałe dokumenty zostaną przekazane po dostarczeniu ich przez 
pozostałych Przewodniczących Zarządów według deklaracji do dnia 10 stycznia 
2025 r. do Biura Rady Miasta Zgierza. 

Robert Chocholski 
Sekretarz Miasta Zgierza 

27 -12- 2( 

tel. 42 714 32 16 
fax 42 714 31 14 

www.bip.zgierz.pl 
www.miasto.zgierz.pl 

e-urzad@umz.zgierz.pl 
Plac Jana Pawła II 16, 95-100 Zgierz 
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Zarząd Osiedla 
Chełmy Adelmówek 
w Zgierzu 

Do Pana Sekretarza Miasta Zgierza 
Robert Chocholski 

W odpowiedzi na pana prośbę przygotowania 
informacji o działalności rady za lata 2020-2024 
przedkładam następujące informacje. 

Ilość wniosków złożonych do Pana Prezydenta przez 
przewodniczącą zarządu: rok 2024 -14, 2023-18, 2022-14, 
2021-12, 2020-15 

Akcje dla mieszkańców 2024-2.12 -Mikołajki- coroczna 
impreza dla dzieci powiązana z Dniem Seniora. Przygotowanie 
paczek dla najmłodszych i seniorów-3799,93zł, pokaz Mikołaja-
iluzjonisty -500zł,zakup napojów i słodyczy-200zł 2023- 20.04-
zakup art. spożywczych na piknik z okazji sprzątania osiedla-
299,35zł, 5.12.2023-impreza mikołajkowa dla dzieci i seniorów-
zakup art. spożywczych do paczek -3400zł, 5.12.-300zł zakup 
napoi i słodyczy ,500zł dla animatora -Mikołaja. 
2022 20.03 -60 zł -zakup kwiatów z okazji uroczystości 
miejskich, 21.06.2022-zakup art. spożywczych na piknik dla 
rodzin z dziećmi z okazji rozpoczęcia wakacji-
499,99zł,prowadzenie pikniku-1800zł dla firmy EM-FUN. 
Rok 2021 
6.06.organizacja Dnia Dziecka -koszt imprezy wyniósł 
2578,94zł 
10.17 wycieczka do EC-1 bilety wstępu dla mieszkańców z 
osiedla do Planetarium w Lodzi-1800zł 
15.11.2021 -zakup wiązanki na święto listopadowe -80zł 



9.11.2021 zakup kamizele i opasek odblaskowych-360.60zł 
11.12.2021 zakupy do paczek świątecznych dla seniorów i 
dzieci-4746,18zł 
Rok 2020 -zakup tablicy informacyjnej -2201,70zł 
przesyłka kurierska transport tablicy-221,40zł 
zakup betonu do zamontowania tablicy -46,99zł 
zakup 2 kompletów mebli piknikowych-589,99zł 
transport mebli piknikowych-165zł 
pokrowiec i statyw-13.99 
produkty do paczek dla seniorów-2770,52zł 
produkty do paczek dla dzieci-2781,43zł 
Jeżeli chodzi o ilość osób uczestniczących w wyżej 
wymienionych imprezach to trudno stwierdzić gdyż rada nie 
prowadziła takich statystyk. 
Środków finansowych Rada nie pozyskiwała od sponsorów. 
Środki finansowe od Rady Miasta: 
2020- 9000zł 
2021-9000zł 
2022-4500zł 

2023-4500zł 
2024- 4500zł 

w Zgierzu 

isai j. runkowska 





Paweł Dziemdziela 

Przewodniczący Zarządu 

Osiedla Kurak 

Zgierz, dnia 18.12.2024 r. 

€ (% t ej fi f] i o  - \ t  b i t  

Biuro Rady Miasta Zgierza 

Dot. odpowiedź na pismo z dnia 13 grudnia 2024 r. 

W odpowiedzi na pismo z dnia 13 grudnia br. w związku z interpelacja Radnego Jakuba 

Filipowicza przekazuję odpowiedź jak niżej. 

1. Ilość wniosków złożonych do Prezydenta Miasta Zgierza i innych instytucji: 

- rok 2020 - 4 - inne 4 

- rok 2021 - 5, inne 7 

- rok 2022 - 1, inne 5 

- rok 2023 - 1, inne 9 

- rok 2024 - 5, inne 8 

Powyżej nie zostały ujęte sprawy załatwiane poprzez email lub telefonicznie. 

2. Imprezy, spotkani, pikniki, zebrania organizowane przez Radę Osiedla Kurak wraz 

z poniesionymi wydatkami: 

2.1 2020 r. : 

- Spotkanie z Seniorami - 20 luty, koszt 800 zł, 

- pandemia covid-19, 

2.2 2021 r. 

- pandemia - covid 19, 

- W dniu 25 października zorganizowano wyjazd do Teatru Nowego, koszty biletów 

5.995 zł, koszt transportu pokrywali uczestnicy. 

- W dniu 16 grudnia zorganizowano spotkanie świąteczno-noworoczne, koszt 2.952 zł 

w tym art. spożywcze. 

2.3 2022 r. : 

- W dniu 21 marca zorganizowano spotkanie robocze z mieszkańcami starego kuraka - bez 

ponoszenia wydatków, 
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- W dniu 7 maja Radni Osiedla współorganizowali akcję sprzątania osiedla - bez 

ponoszenia wydatków, 

- W dniu 3 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- W dniu 10 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- W dniu 17 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- W dniu 24 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach naszej corocznej akcji „Środy na sportowo" - koszty 

ponoszone przez Radnych Rady Osiedla, 

- W dniu 21 grudnia zorganizowano spotkanie świąteczne - 1.734,99 zł - w tym zakup art. 

spożywczych. 

2.4 2023 r.: 

- Obchody Dnia Kobiet w Szkole Podstawowej Nr 5 w dniu 9 marca, koszty ponoszone 

przez Radnych Rady Osiedla, 

- Przeprowadzono akcję zebrania książek i przekazano je do Szkoły Podstawowej Nr 5 

na nagrody na zakończenie roku szkolnego - bez ponoszenia kosztów, 

- W dniu 30 czerwca zorganizowano piknik dla dzieci z okazji rozpoczęcia wakacji na terenie 

Szkoły Podstawowej Nr 5 - koszt 949,97 zł, 

- W dniu 16 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- W dniu 23 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- W dniu 30 sierpnia na terenie placu zabaw przy ulicy Milenijnej zorganizowano zajęcia 

sportowe dla dzieci w ramach akcji „Środy na sportowo" - koszty ponoszone przez Radnych 

Rady Osiedla, 

- Rada Osiedla Kurak aktywnie włączyła się w organizację pikniku rodzinnego, który został 

zrealizowany w dniu 16 września na terenie Szkoły Podstawowej Nr 5 - koszty ponoszone 

przez Radnych Rady Osiedla, 

- Zorganizowanie obchodów Dnia Seniora w dniu 8 listopada - koszt 449,54 zł, 
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- W grudniu zorganizowano spotkanie świąteczne - koszt 500 zł. 

W grudniu zorganizowano akcje rozdawania voucherów do kina 

dla mieszkańców Rady Osiedla - koszt 2.600 zł. 

2.5 2024 r.: 

- Dzień Dziecka organizowany w dniu 8 czerwca - koszt 800 zł, 

- Spotkanie z mieszkańcami w dniu 13 czerwca w sprawie budowy ulicy Nowa Klejowa -

bez ponoszenia wydatków, 

- Wydarzenie dla dzieci z okazji zakończenie lata w dniu 31 sierpnia - koszt 1.100 zł, 

- Udział w pikniku szkolnym w dniu 28 września - koszt 931,95 zł, 

- Organizacja obchodów dnia Seniora w dniu 24 października - koszt 199,44 zł 

3 Ilość osób jak uczestniczyła w poszczególnych wydarzeniach organizowanych przez Rade 

Osiedla Kurak nie przekraczała 1 tys. osób - nie miała znamion imprezy masowej. 

Rada Osiedla nigdy nie była i nie jest zobowiązana do liczenia osób biorących udział 

w wydarzeniach czy spotkaniach. 

4 Rada Osiedla Kurak pozyskała dofinansowanie w roku 2024 na organizację pikniku 

dla dzieci organizowanego z okazji zakończenia lata w kwocie 1.500 zł z Powiatu 

Zgierskiego. 

5 Budżet Rady Osiedla Kurak w poszczególnych latach prezentował się następująco: 

- 2020 - 9 tyś. zł, 

- z uwagi na pandemię covid-19 kwota 4.200 zł nie została wydatkowana, 

-2021 -9 tyś. zł, 

- 2022 - 4,5 tyś. zł, 

-2023-4,5 tyś.  z ł ,  

-2024-4,5 tyś.  z ł .  
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RADA OSIEDLA „PODLEŚNA-ZGIERZ" 

Zgierz, dnia 2024-12-18 

Robert Chocholski 
Sekretarz Miasta Zgierza 

Szanowny Panie, 

W odpowiedzi na pismo z dnia 13 grudnia b.r. o przesłanie stosownych informacji 
dotyczących interpelacji radnego Jakuba Filipowicza informuję: 

1. Co miesiąc składamy w statutowym terminie protokół o odbytym posiedzeniu 
zarządu, w którym to przedstawiamy składane wnioski czy zgłaszamy u 
naczelników osobiście, sprawy do załatwienia zgłaszane przez mieszkańców. 

2. Co kwartał mamy zebranie Rady Osiedla na którym w punkcie sprawozdanie z 
prac Zarządu również przedstawiane są wszystkie rzeczy które odbyły się 
między posiedzeniami - typu omawianie złożonych pism, zgłoszeń czy 
omówienie imprez, które się odbyły w danym okresie co zawarte jest w 
protokole z posiedzenia Rady. 

3. Po zakończonym roku mamy obowiązek składać sprawozdanie finansowe z 
działań Rady, które jest omawiane na komisji Budżetu i Finansów co również 
składam w wyznaczonym przez komisję terminie. 

4. Zarząd osiedla nie gromadzi danych o liczbie uczestniczących w każdej 
imprezie. 

5. Rada osiedla nie pozyskała żadnych środków finansowych od sponsorów. 

Pozostałe dane odnośnie sprawozdań finansowych oraz sprawozdań z prac 
zarządu i Rady osiedla znajdują się w biurze RMZ. 
Pomijając wszystko termin 3 dni do przygotowania takich informacji jest 
niewykonalny. 

r * ' du 

e-mail: k.iozef6wic7(S)interia.eu. https://www.facebook.com /podlesna.zgierz/ tel. 608-353-794 



Zgierz, dnia 18.12.2024 
Grażyna Kurasik 
Przewodnicząca Rady Osiedla 
Stare Miasto 

Pan 
Jakub Filipowicz 
Radny Rady Miasta Zgierza 

W odpowiedzi na Pana interpelacje z dnia 8 grudnia 2024r. (data wpływu 12 grudnia 2024r.) 
informuję, że Jednostka Pomocnicza Rada Osiedla Stare Miasta w latach 2020 - 2024 przeprowadziła 
następujące działania: 

1. Złożyła ponad 30 wniosków - szczegółowa dokumentacja dotycząca złożonych wniosków 
znajduje się w Biurze Rady UMZ, 

2. Corocznie organizuję liczne akcje dla mieszkańców skierowane do wszystkich grup 
wiekowych. Wśród imprez organizowanych cykliczne możemy pochwali m.in. 
Wielokulturowym Zgierzem, Dniem Matki, Dniem Dziecka, Dniem Seniora, Andrzejkami, 
Mikołajkami czy wspólnym kolędowaniem. 
Ponadto organizujemy liczne wyjazdy do kina czy teatru dla mieszkańców naszej jednostki 
pomocniczej. 
W ramach posiadanych środków organizujemy tez paczki świąteczne dla najbardziej 
potrzebujących osób z terenu naszej jednostki zarówno na Święta Wielkanocne jak i Bożego 
Narodzenia. 
Ponadto Rada Osiedla od lat współpracuje ze Szkołą Podstawową nr 4 organizując dla dzieci 
wyjazdy na wycieczki zarówno edukacyjne jak i o charakterze rozrywkowym, akcje 
proekologiczne np. wspólne sadzenie lasu. 

3. Sprawozdania finansowe z przeprowadzanych imprez są do wglądu Radnych 
w sprawozdaniach finansowych jednostki. Każdorazowo planując budżet uwzględniamy 
i wykazujemy wszystkie planowane imprezy a następnie rozliczane po przeprowadzonej 
imprezie. 

4. Podczas każdej z tych imprez orgaznizowanych przez Radę Osiedla Stare Miasto sala 
wypełniona jest do ostatniego miejsca a festyny plenerowy tętnią życiem do ostatniej chwili. 
Jednocześnie ze względu na fakt, iż imprezy te maja charakter otwarty to trudno jest wskazać 
dokładną liczbę osób uczestniczących w imprezie. 

5. Na orgaznizowane imprezy Rada Osiedla nie pozyskała żadnych środków od sponsorów. Jeśli 
któryś z przedsiębiorców czy mieszkańców chciał wspomóc w jakiś sposób organizowane 
imprezy robił to bezkosztowo. 

6. Rada Osiedla Stare Miasto na swoją działalność statutową z budżetu Miasta otrzymało 

Rok Kwota [złl 
2020 9000 
2021 9000 
2022 4500 
2023 4500 
2024 4500 



Zgierz, dn. 18 grudnia 2024 r. 

B 
Kinga Błaszczyk 
Przewodnicząca Zarządu 
Osiedla 650-lecia w Zgierzu 
e-mail: 650zgierz@gmail.com 
www .facebook.pl/65 Ozgierz 

L. dz 
Ilość 

Sz. P,Robert Chocholski 
Sekretarz Miasta Zgierza 
Plac Jana Pawła II 16 
95-100 Zgierz 

W odpowiedzi na pismo z dn. 13.12.2024 r. dotyczące interpelacji radnego Jakuba Filipowicza przesyłam 
odpowiedź na skierowane do nas pismo dotyczące działalności Rady Osiedla 650-lecia w latach 2020-2024: 

1. Złożone wnioski do Prezydenta Miasta Zgierza: 

Ze względu na zmiany osób pełniących funkcję Przewodniczącego Zarządu Osiedla 650-lecia, trudno jest 
wskazać dokładną ilość wniosków i pism złożonych do Urzędu Miasta Zgierza. Jednocześnie pragnę 
zaznaczyć, iż pełna dokumentacja wniosków złożonych przez Radę Osiedla 650-lecia znajduje się w zasobach 
Urzędu Miasta Zgierza. Pisma i wnioski zostały złożone zgodnie z obowiązującymi w Urzędzie procedurami. 
W celu uzyskania szczegółowych informacji rekomenduję bezpośredni kontakt z odpowiednim działem 
Urzędu Miasta Zgierza. 

2. Zorganizowane akcje: 

W ramach działalności Rady Osiedla 650-lecia aktywizowaliśmy mieszkańców poprzez różnorodne działania, 
takie jak wycieczki, rajdy rowerowe, gry osiedlowe, konsultacje społeczne, akcje sprzątania terenu Osiedla 
650-lecia, spotkania autorskie, spotkania z okazji Świąt Wielkanocnych czy Świąt Bożego Narodzenia 
wyjścia do kina, spotkania edukacyjne (spotkanie z psim behawiorystą), a także inne inicjatywy mające na 
celu rozwijanie więzi lokalnych, promowanie rozmów na temat potrzeb miasta i osiedla oraz dbanie o wspólną 
przestrzeń. Jednocześnie, pragnę zaznaczyć, że każde z wydarzeń jest opisane na naszym profilu 
Facebookowym 650Zgierz - Rada Osiedla w latach 2020-2024. 

3. Środki finansowe przeznaczone na organizowane akcje: 

Informuję, iż każdy wydatek oraz każda organizowana przez Radę Osiedla 650-lecia akcja wymagała 
uprzedniego uzyskania zgody wydanej bezpośrednio przez Urząd Miasta Zgierza. Wszystkie rozliczenia 
finansowe odbywały się również za pośrednictwem Urzędu, gdzie prowadzono szczegółową kontrolę karty 
wydatków. W związku z obowiązującymi procedurami, każda faktura była składana w formie oryginalnej do 
Urzędu Miasta Zgierza, a ich kopii Rada Osiedla nie przechowywała, Zarząd Osiedla nie posiada zgody na 
prowadzenie księgowości, a wszelkie wydatki są konsultowane z działem finansowym Urzędu Miasta 
Zgierza. W związku z tym w celu weryfikacji szczegółowych informacji dotyczących wydatków prosimy o 
bezpośredni kontakt z odpowiednią jednostką Urzędu Miasta Zgierza w celu weryfikacji wydatków Rady 
Osiedla 650-lecia. 

4. Ilość osób biorących udział w poszczególnych wydarzeniach: 



Nie jestem w stanie podać dokładnej liczby uczestników poszczególnych wydarzeń. W przypadku wydarzeń 
otwartych, nie prowadziliśmy rejestracji uczestników, a więc nie mieliśmy możliwości określenia liczby 
zgłoszeń. Natomiast w przypadku wydarzeń wymagających zapisów, nie przechowywaliśmy danych 
osobowych uczestników, ponieważ jako jednostka pomocnicza nie posiadaliśmy odpowiednich narzędzi do 
ich przetwarzania, co wiązałoby się z koniecznością zgodności z przepisami o ochronie danych osobowych 
(RODO). 

5. Środki pozyskane od sponsorów 

Rada Osiedla 650-lecia nie otrzymuje wsparcia od sponsorów w postaci wsparcia finansowego. 
Współpracujemy z wieloma jednostkami i instytucjami, które wspierają działania rady poprzez wsparcie 
rzeczowe. Ww. wsparcie rzeczowe zostało wykorzystane podczas organizacji wydarzeń lub jako nagrody w 
konkursach organizowanych przez Radę Osiedla 650-lecia. 

6. Budżet przyznany przez Miasto Zgierz: 

Uprzejmie informuję, iż środki jakie Rada Osiedla 650-lecia otrzymywała na działalność od roku 2020 
zostały przyjęte Uchwałami Rady Miasta Zgierza. Wspomniane uchwały są dostępne w Bazie Aktów 
Własnych Urzędu Miasta Zgierza (www.prawomiejscowe.pl/UrzadMiastaZgierza). 

Ze względu na krótki czas, jaki został wyznaczony na odpowiedź, nie jestem w stanie szczegółowo 
odpowiedzieć na każdy z przedstawionych w przedłożonej interpelacji punktów. W przypadku konieczności 
doprecyzowania odpowiedzi jesteśmy do Pana dyspozycji. Jednocześnie, w przypadku pojawienia się w 
przyszłości podobnych pism, wymagających dokładnej analizy i współpracy z odpowiednimi jednostkami 
Urzędu Miasta Zgierza, prosimy o wyznaczenie dłuższego terminu na odpowiedź, zgodnego z Ustawą o 
Samorządzie gminnym. 

Z poważaniem, 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla 
650-lecia w Zgierzu 

Kinga Błaszczyk 

http://www.prawomiejscowe.pl/UrzadMiastaZgierza


Zgierz, 17.12.2024 

Zarząd Osiedla Przybyłów w Zgierzu 

Robert Chocholski 

Sekretarz Miasta Zgierza 

Informacyjnie 

Szanowny Panie Sekretarzu 

Na prośbę skierowaną do Rad Osiedli w piśmie dotyczącym interpelacji Pana radnego Jakuba 
Filipowicza Zarząd Osiedla Przybyłów w Zgierzu przekazuje następujące ustalenia: 

Rada Osiedla Przybyłów informuje: 

1) Ile zostało złożonych wniosków przez każdą Radę Osiedla do Prezydenta Miasta Zgierza w 
każdym roku kalendarzowym licząc od 2020 r. - Rada Osiedla Przybyłów nie prowadzi 
ewidencji złożonych ani zgłaszanych podczas posiedzeń Rady Miasta Zgierza wniosków, 
współpraca pomiędzy Radą a Prezydentem jest na tyle dobra, iż duża liczba zgłaszanych 
przez Radę postulatów jest na bieżąco realizowana przez Miasto. 

2) Jaka ilość i jakie akcje dla mieszkańców licząc od 2020 roku były organizowane w ramach 
statutowej działalności przez jednostki pomocnicze (Rady Osiedli) z uwzględnieniem każdej 
jednostki osobno z podaniem daty - Rada Osiedla Przybyłów nie prowadzi ewidencji 
prowadzonych przez siebie akcji w ramach statutowej działalności, dlatego też nie jest w 
stanie podać szczegółowych informacji w w/w zakresie, jednakże w w/w zakresie czasu 
Rada Osiedla prowadziła na pewno jak to ma miejsce corocznie: Organizacje Dnia 
Kobiet, Przygotowywanie Spotkań Opłatkowych, Przygotowywanie Spotkań z Mikołajem, 
Organizacja Paczek Świątecznych dla dzieci oraz w latach 2020-2022 dla seniorów z 
terenu Osiedla Przybyłów, od 2023 członkowie Rady uczestniczą w przedstawieniach 
organizowanych przez Miejskie Przedszkole (Bajkowe) nr 13, w 2023 roku było to 
przedstawienie zachęcające do czytelnictwa a w bieżącym roku z okazji Święta 
Niepodległości oraz Jasełka, Rada Osiedla corocznie uczestniczy też w obchodach 
rocznic rozstrzelania Zgierzan na Placu Stu Straconych, w roku bieżącym także przy 
wsparciu Rady Osiedla Szkoła Podstawowa nr 1 zorganizowała piknik rodzinny. 

3) Proszę o podanie kwot środków finansowych jakie jednostki poniosły na organizacje każdej 
organizowanej przez siebie akcji (zadania) licząc od 2020 r. - Rada Osiedla Przybyłów nie 
prowadzi ewidencji wydanych środków na każdą z organizowanych przez siebie 
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działalności, Rada Osiedla dba o to aby środki owe nie przekraczały budżetu jakim Rada 
Osiedla dysponuje w roku budżetowym, gdy sumy zawarte w budżecie są 
niewystarczające członkowie Rady Osiedla powstały deficyt pokrywają z własnych 
środków niejednokrotnie wyższych niż otrzymywane diety Radnych. 

4) Proszę o podanie ile osób uczestniczyło w każdej organizowanej przez Rady Osiedla akcji 
(zadaniu) licząc od 2020 r. - Rada Osiedla Przybyłów nie prowadzi ewidencji ani list 
obecności na każdej organizowanej przez siebie akcji (zadaniu), dlatego też podanie 
szczegółowych danych w tym zakresie jest niemożliwe, jednakże w obecnym i 
poprzednim roku Rada Osiedla rozdysponowała wśród dzieci z terenu Osiedla Przybyłów 
paczki świąteczne w liczbie 126 sztuk z czego 100 paczek są to paczki zakupione z 
budżetu Osiedla a 26 ze środków własnych Radnych Rady Osiedla. Koszt 1 paczki w 
bieżącym roku wyniósł 39,50 zł a w paczce znajdowało się 10 produktów, Rada Osiedla 
rozdysponowywała też kwiaty z okazji Dnia Kobiet dla Przybyłowianek w liczbie około 120 
sztuk zakupionych ze środków własnych Radnych Rady Osiedla. 

5) Jaką ilość środków jednostki pomocnicze pozyskały od sponsorów od 2020 roku i ile z nich 
przeznaczyły na cele statutowe jakie to były kwoty i jakie cele - Rada Osiedla Przybyłów 
według obecnej wiedzy nie pozyskiwała od sponsorów żadnych środków finansowych w 
pytanym okresie czasu. Wszelkie środki na działalność Rady pochodziły z budżetów 
Osiedla oraz ze środków własnych przekazywanych przez Radnych Rady Osiedla 
Przybyłów. 

6) Jakiej wysokości środki finansowe każdego roku licząc od 2020 roku Rady Osiedli otrzymywały 
na działalność z Miasta Zgierza - Rada Osiedla Przybyłów dysponowała następującymi 
środkami budżetowymi: 2020 r. - 9 tyś zł; 2021 r. - 9 tyś zł; 2022 r. - 4500 tyś zł; 2023 r. -
4500 tyś zł; 2024 r. - 4500 tyś zł. 

Ponadto wszelkie wydatki budżetowe Rady Osiedla Przybyłów konsultowane są i 
ostatecznie zatwierdzane przez Skarbnika Miasta Zgierza. 

/ 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu 



Zgierz 16.12.2024 

RADA 1 ZARZĄD OSIEDLA 
PROBOSZCZEWICE - LUĆMIERZ 

W ZGIERZU 
UL. OZORKOWSKA 68/70 

Do Pana Radnego 
Jakuba Filipowicza 

W związku z interpelacją radnego Jakuba Filipowicza przekazuję informacje 
dotyczące działalności Rady Osiedla Proboszczewice-Lućmierz w latach 2020-2024. 

1. Rok 2020: 
- Złożono 9 wniosków do Prezydenta Miasta Zgierza 
W ramach statutowych działalności Rada Osiedla zorganizowała: 
- Spotkanie noworoczne (styczeń - brak finansowania) - około 145 osób 
- Współorganizacja dyskoteki dla młodzieży w SP1 w Zgierzu (21.02 - brak 
finansowania) 
- Współorganizacja zabawy karnawałowej SP10 w Zgierzu (24.02 - oprawa 
muzyczna 900zł) 
- Wyjazd do kina z okazji Dnia Kobiet (01.03 - brak finansowania) - około 100 osób 
- Wielkanocna Zbiórka Żywności (16.03 - 07.04 - brak finansowania) 
- Rajd rowerowy (06.09 - kwota 627,50zł) - około 130 osób 
- Zakup koszulek polo z logo Rady Osiedla (kwota 396zł) 
- Zakupiono 8 szt. ławek (kwota 3080zł) 
- Zakupiono 3 sztuki namiotów (kwota 3850zł) 
- Zakupiono kabel zasilający (kwota 332zł) 
- Zakupiono urządzenie do popcornu (kwota 815zł) 
- Otrzymaliśmy wsparcie finansowane od Nadleśnictwa Grotniki (kwota lOOOzł) 
Budżet Rady Osiedla wyniósł 10000zł (w tym 1000zł wsparcie od 
Nadleśnictwa Grotniki) 

2. Rok 2021: 
- Złożono 15 wniosków do Prezydenta Miasta Zgierza 
W ramach statutowych działalności Rada Osiedla zorganizowała: 
- Wielkanocna Zbiórka Żywności (22.02 - 29.03 - brak finansowania) 
- Rajd rowerowy z ogniskiem (30.05 - kwota 998zł) — około 100 osób 
- Wycieczka dla dzieci (25.08 - kwota 3248zł, otrzymaliśmy wsparcie w kwocie 
1000zł od Nadleśnictwa Grotniki) - 55 dzieci 
- Rajd - zakończenie lata na sportowo (04.09 - kwota 2016zł) - około 90 osób 
- Wyjazd do teatru (19.09 - brak finansowania) - 52 osoby 
- Zakup biletów do kina dla dzieci z Sp10 w Zgierzu (06.12 - kwota 1815zł) - 165 
dzieci 
- Bożonarodzeniowa Zbiórka Żywności (22.11 do 22.12 - brak finansowania) 
- Zakup naczyń jednorazowych na poczet przyszłych imprez plenerowych (kwota 
220zł) 
- Zakup gabloty ogłoszeniowej (kwota 1700zł) 
Budżet wyniósł 10000zł (w tym 1000zł wsparcie od Nadleśnictwa Grotniki) 



3. Rok 2022r 
- Złożono 21 wniosków do Prezydenta Miasta Zgierza 
W ramach statutowych działalności Rada Osiedla zorganizowała: 
- Spotkanie noworoczne (styczeń - brak finansowania) - około 135 osób 
- Wielkanocna Zbiórka Żywności (14.03 - 11.04) - brak finansowania 
- Turniej koszykówki w Sp10 w Zgierzu (02.04 - kwota 940zł) - około 80 osób 
- Zabawa wielkanocna (23.04 - brak finansowania) - około 120 osób 
- Piknik rodzinny (11.06) - kwota 2628zł 
- Wycieczka dla dzieci (30.08) - kwota 1980zł, w tym 1200 zł wsparcie finansowe 
od Nadleśnictwa Grotniki 
- Rajd Rowerowy z ogniskiem (08.10) - 152zł - dokupiono naczynia jednorazowe -
około 80 osób 
- Bożonarodzeniowa Zbiórka Żywności (21.11 do 19.12) - brak finansowania 
Budżet wyniósł 5700zł (w tym 1200 zł wsparcie od Nadleśnictwa Grotniki) 

4. Rok 2023 
- Złożono 17 wniosków do Prezydenta Miasta Zgierza 
W ramach statutowych działalności Rada Osiedla zorganizowała: 
- Spotkanie Noworoczne (04.02) - brak finansowania - około 120 osób 
- Wielkanocna Zbiórka Żywności (13.03 - 03.04) - brak finansowania 
- Turniej Koszykówki w Sp 10 w Zgierzu (15.04) - kwota 496 zł - około 70 osób 
- Piknik Rodzinny (27.05) - 1963 zł 
- Wycieczka dla dzieci (30.08) - kwota 1450zł- 54 dzieci 
- Rajd Rowerowy (10.09) - około 90 osób 
- Bożonarodzeniowa Zbiórka Żywności (20.11 do 18.12) - brak finansowania 
- Zakup koszulek T-shirt z logo Rady Osiedla - 450 zł 
- Zakup zniczy - wsparcie dla MOPS (prywatne środki finansowe) 
- Zakup naczyń jednorazowych na poczet przyszłych imprez plenerowych (kwota 
136zł) 
Budżet Rady Osiedla wyniósł 4500zł. 

5. Rok 2024 
- Złożono 15 wniosków do Prezydenta Miasta Zgierza 
W ramach statutowych działalności Rada Osiedla zorganizowała: 
- Spotkanie Noworoczne (20.01) - brak finansowania - około 110 osób 
- Wielkanocna Zbiórka Żywności (26.02 - 25.03) - brak finansowania 
- Turniej koszykówki w Sp10 w Zgierzu (23.03) - kwota 731zł- około 60 osób 
- Piknik Rodzinny (25.05) - 1900zł 
- Wycieczka dla dzieci (27.08) - kwota 1715zł- 54 osób 
- Rajd Rowerowy (21.09) - około 60 osób 
- Bożonarodzeniowa Zbiórka Żywności (18.11 do 16.12) - brak finansowania 
- Zakupiono kijki do grillowania - kwota 141zł 
Budżet Rady Osiedla wyniósł 4500zł. 

Łąi -linku 
Przewodniccy Zsrządu 
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